



Styrelsemöte, Medicinska Föreningen

Tisdagen den 23 oktober 2018, kl. 17.15

Lokal: Rudbeckia, Växthuset

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar: *Rebecca Cederkvist, Emina Bjelak, Saga Jansson, Julia Dahlgren Solberg, Anna Persson, Sara Bjurman, Daniel Andersson, Ulrika Lidström, Konny Andersson, Parvin Abbasi*
- Övriga: *Viktor Peterzén*

Bilagor:

1. *Protokoll 9/10*
2. *Minnesanteckning 18/10*
3. *Stadgeuppdatering*
4. *Sektionsavtalet*
5. *Sköldkörtelförbundet*
6. *Lunchföreläsning*
7. *Juridikföreläsning*

Anmälningssärenden:

- 9/10 Styrelsemöte*
- 11/10 Möte med valberedningen*
- 11-14/10 OMSiS och NatGu*
- 16-17/10 Studieortsbesök Kalmar*
- 17/10 Pilotföreläsning*
- 17/10 "Consensus UU"-möte*
- 18/10 Klin-KRaM*
- 18/10 Decentraliseringsmöte*
- 22/10 Preklin-KRaM*
- 23/10 Populärvetenskapliga veckan*
- 23/10 Implenteringsgruppsmöte*

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades kl. 17.15 av ordförande Rebecca Cederkvist. Saga Jansson valdes till t.f. sekreterare.

2. Val av justeringsperson



Julia Dahlgren Solberg valdes till justeringsperson.

3. Närvarande

T.f. sekreterare Saga Jansson tog närvaro.

4. Adjungeringar

Inga adjungeringar behandlades.

5. Förra styrelsemötets protokoll (BILAGA – Protokoll 9/10)

Förra styrelsemötets protokoll godkändes med förändringen, att datumet för Global Health Night är 1/11 och inte 11/11, och tillades till handlingarna.

6. Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden behandlades.

7. Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställdes med tilläggen punkt 23. *Svenska Läkare mot Kärnvapen SLMK, 9.3 KRaM, 9.4 Pilotföreläsning, 10.3 Pilotföreläsning, 10.4 Populärvetenskapliga veckan, 17.2 ÄoPoP och 17.3 Tacksittning*

8. Hälsorunda

Mötesdeltagarna fick berätta om sin livssituation, och hurdan arbetsbörda man har haft som föreningsaktiv under de senaste veckorna.

9. Föregående vecka och testamenten

9.1. OMSiS & NatGU 11–14/10

Sara Bjurman har deltagit på NatGU och OMSiS, på OMSiS deltog även Anna Persson. På NatGU diskuterades remisser angående 6-årigt läkarprogram samt fusk. På OMSiS



diskuterades andra lärosätens struktur för utbildningsbevakning. Sara Bjurman kommer att maila ut information om de andra lärosätenas struktur till styrelsen.

I Lund har man anonymt ärenderapportsystem på hemsidan, Sara Bjurman kommer att vidarebefordra detta till Ulrika Lidström och Viktor Peterzén, så att de kan börja arbeta för ett liknande system för MF.

I Örebro kan amanuenser från termin 10 vara basgruppshandledare, vilket skulle kunna vara en idé för Linköping.

Vissa program hade kliniska mentorer, enskilda läkare är handledare för enskilda studenter. Styrelsen diskuterade ifall det fanns det efterfrågan för mentorer i LiU. Man ansåg att basgruppshandledare har liknande funktion och att det därmed inte finns så stort behov av mentorer.

Dessutom diskuterades hur man ska få fler att utvärdera utbildningen. Upplägget ”utvärderingskaffemåndag” kanske skulle kunna prövas, där studenterna inte får kaffe förrän de utvärderat sina kurser.

Även digitala tentamina diskuterades.

9.2. KRaM

Kursrepresentantmötet för studenter på kliniska terminerna hade gått väldigt bra. Ett viktigt fokus hade varit arbetsmiljön. Man diskuterade bland annat hur ska man få studenter att felanmäla utrustning som inte fungerar. Kursrepresentanter tyckte MF skulle gå ut i klasserna och informera om det. Sara Bjurman kommer att bjuda in Ulrika Lidström till nästa möte för att samla in kursrepresentanternas kommentarer gällande arbetsmiljön.

Kursrepresentanterna kommer att pröva informera sina klasskamrater via Facebook om kommande KRaM samt stanna kvar efter en föreläsning för att samla in åsikter inför mötet.



9.3. Pilotföreläsning

Sara Bjurman deltog. I början hade det tekniken fungerat dåligt då volymen var för hög med störande bakgrundsljud i Linköping, inget ljud hördes i Norrköping, ljudtröskel var för hög i Jönköping och i Kalmar försvann första ordet av vad personerna ville säga. Powerpointpresentationen och whiteboarden fungerade ändå bra. De som följde med föreläsningen på andra orterna kunde inte se studenterna i Linköpings auditorium. Kommunikationen och interaktionen mellan de olika orterna var därför bristfällig. Det är viktigt att de som deltog fyller i utvärderingsformuläret.

9.4. Populärvetenskapliga veckan 23/10

Rebecca Cederkvist och Ulrika Lidström representerade MF på mässan på förmiddagen.

10. Kommande period

10.1. Global Health Night 1/11

Saga Jansson, Anna Persson och Ulrika Lindström kommer att ansvara för förberedelserna. Övriga styrelsemedlemmar uppmuntras att delta.

10.2. Kaffemåndag 5/11

Valberedningen kommer att delta på nästa kaffemåndag.

10.3 Pilotföreläsning

Saga Jansson ansvarar för utlottning av Med-boken inför kommande föreläsning

10.4 Populärvetenskapliga veckan 25/10

Saga Jansson, Parvin Abbasi, Julia Dahlgren Solberg och Konny Andersson kommer att representera MF på mässan den 25 oktober.

11. Decentraliseringen (BILAGA – Minnesanteckningar 18 oktober)



Rebecca Cederkvist föredrog ett förslag kring decentraliseringen av sektionen.

Decentraliseringsgruppen hade möte den 18 oktober. Den 7 november kl. 12.00-12.30 i Nils Holger kommer termin 5 att informeras om hur MF kommer se ut på de olika studieorterna.

Dessutom kommer studenterna att uppmuntras att söka olika poster inför val-FUM. Thea Sandqvist, Consensus utbildningsutvecklare kommer också att delta. Alla styrelsemedlemmar uppmuntras att delta. Inför informationstillfället måste kliniska lathundar skrivas ut och lamineras. Saga Jansson, Julia Dahlgren Solberg och Ulrika Lidström ansvarar för detta. Powerpointpresentationen behöver också uppdateras innan tillfället

Rebecca Cederkvist berättade om tidsplanen för val av styrelseutskott. Styrelsen diskuterade om studenterna på termin 4 också ska få rösta i val av styrelseutskott. Styrelsen kom till resultatet att det inte följde stadgorna och därmed inte är möjligt.

Decentraliseringsgruppen har också skrivit ett formulär för nomineringar till styrelseutskotten. Styrelsemedlemmarna uppmanas att läsa igenom och kontrollera det. Saga Jansson ser till att formuläret följer MF:s grafiska profil.

12. Utbildningsutskott

Utbildningsansvariga Emina Bjelak och Sara Bjurman presenterade ett förslag på ett utbildningsutskott. Styrelsen beslutade att lyfta det som proposition under fullmäktige den 29 november.

13. Uppdatering av stadgarna (BILAGA - Stadgeuppdatering)

Anna Persson och Rebecca Cederkvist presenterade ett förslag till uppdaterade stadgar. Styrelsen beslutade att lyfta stadgeuppdateringarna som proposition under fullmäktige den 29 november.

14. Val-FUM 29/11



14.1. *Praktiskt*

Punkten bordlades till nästa möte.

14.2. *Propositioner*

Styrelsen diskuterar hur arbetet kring de tidigare uppkomna propositionerna ska fortsätta. Propositionerna om att välja hela styrelsen samtidigt och om rösträtt för alla MF-medlemmar lades på is. Propositionen om ett åsiktsdokument kommer att förberedas av Anna Persson och Cia Laine.

15. Fler medlemmar

Punkten bordlades.

16. Inval

Punkten bordlades.

17. Styrelsehäng

17.1. *Cykelfest 24/11*

Styrelsen diskuterade var cykelfesten den 24 november ska arrangeras.

17.2. *ÄoPoP*

Styrelsen kommer att delta och anordna någon form av aktivitet, exempelvis ett quiz under ÄoPoP-sittningen den 27 november för studenterna på termin 1.

17.3. *Tacksittning*

Frida Skogqvist och Anna Persson planerar tacksittningen. Styrelsen ska ha matchande kläder på tacksittningen.

18. Consensus decentraliseringsstöd (BILAGA - Sektionsavtalet)



MF har fått ett decentraliseringsstöd på 15 000 kr av Consensus. Kåren kommer att ha ett möte med Rebecca Cederkvist och Daniel Andersson om vad dessa pengar ska användas till. Planen är att de ska gå till att starta upp sektionen på övriga orter, exempelvis genom att köpa in kaffebryggare, roll-ups och t-shirtar. Rebecca Cederkvist informerade styrelsen om att det fortfarande finns möjlighet att uppdatera punkten ”Decentraliseringen” i sektionsavtalet. Styrelsen diskuterar sektionsavtalet.

19. Sköldkörtelförbundet (BILAGA – Sköldkörtelförbundet)

Maria Hallsten från Sköldkörtelförbundet har varit i kontakt med MF för att rekrytera en läkarstudent, som skulle föreläsa och svara på frågor om hormonsjukdomar torsdagen den 6 december kl. 18-20.30. Styrelsen beslutade att Sara Bjurman ska se om det finns någon intresserad läkarstudent.

20. Lunchföreläsning (BILAGA - Lunchföreläsning)

Nemanja Srcdic har skickat in ett föreläsningsunderlag. Styrelsen beslutade att inte dela eventet genom MF:s informationskanaler.

21. Juridikföreläsning 7/11 (BILAGA – Juridikföreläsning)

Juristgruppen har anmält intresse för att ordna en föreläsning om föreningsjuridik 7 november, för föreningsaktiva i Linköping. Sista anmälningdagen är den 2 november. Ingen från styrelsen kommer att närvara vid föreläsningen.

22. Månadens medlem

Sexmästeriets sittingsmästarinna Erika Rosendahl valdes till månadens medlem.

23. Sociala medier och kommunikation

Saga informerade om att styrelsemedlemmarna gärna får bidra med information till nästa nyhetsbrev, ett mail angående detta kommer skickas ut.



24. Övriga frågor

24.1. Svenska läkare mot kärnvapen

Emina Bjelak har fått ett epostmeddelande från Arne Thorfinn, medlem i "Svenska läkare mot kärnvapen". Han vill gärna ordna en föreläsning för studenterna inom ämnet. Emina Bjelak kommer att vidarebefodra informationen till Parvin Abbasi och Rebecca Cederkvist.

25. Utvärdering

Mötesdeltagarna fick utvärdera mötet.

26. Nästa möte

Nästa möte är den 6 november. Julia Dahlgren Solberg och Parvin Abbasi kommer att vara ansvariga för fiket.

27. Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 20.05.